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Rada Miejska Gminy Osieczna 

 

 

  

P R O T O K Ó Ł   NR  XXXVII.2022  

 

obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 24 lutego 2022 r.                             

w Centrum Kultury i Bibliotece w Osiecznej  

 

 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:40 tego samego 

dnia.  

 

Obradom XXXVII sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna                    

Pan Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach XXXVII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło              

13  Radnych, tj.: 

1. Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2. Zbigniew Józef Forszpaniak 

3. Jarosław Glapiak 

4. Renata Helena Helińska 

5. Robert Przemysław Jaraczewski 

6. Paula Maria Juskowiak 

7. Jakub Jacek Kolberg 

8. Marek Kozak 

9. Krystyna Stanisława Krajewska 

10. Roman Paweł Lewicki 

11. Sebastian Łagoda 

12. Mariusz Marek Mikołajczak 

13. Ewa Pietraszewska 

14. Przemysław Marek Skowronek 

15. Robert Krzysztof Skrzypek  

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Dokonał otwarcia obrad XXXVII sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna i wszystkich 

serdecznie powitał. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Oznajmił, że Rada Miejska Gminy Osieczna zjawiła się w trzynastoosobowym składzie.  

Rada posiada wymagane quorum. Podejmowane decyzje będą prawnie wiążące.  

Lista obecności Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna na XXXVII sesji w dniu 24 lutego 

2022 r. stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad XXXVII sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:    

Poinformował, że do porządku obrad, który wszyscy otrzymali są propozycje zmiany. 

Proponuje się dodać punkt pn.: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Osieczna w 2022 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego”  
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oraz zaproponował, aby podjąć oświadczenie w sprawie aktualnych wydarzeń na Ukrainie.  

Zapytał, czy są pytania do takiego porządku obrad. Ponieważ uwag i pytań nie zgłoszono, 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad.   

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Porządek obraz został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik               

nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący zaproponował żeby zanim zacznie się część uchwałodawcza spróbować 

przegłosować oświadczenie w sprawie wydarzeń na Ukrainie (po punkcie 12. „Zapytania 

Radnych”).  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał Radnych, czy mają uwagi do przedłożonego protokołu z poprzedniej sesji.  

Ponieważ uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.  

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednomyślnie. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W ramach swojego sprawozdania zasygnalizował, że podczas swoich dyżurów otrzymał 

pismo dotyczące współpracy Gminy Osieczna z Centrum Integracji Społecznej w Kłodzie 

(CIS). Informował już o tym podczas ostatniego posiedzenia Komisji i poprosił o odpowiedź 

jak wygląda ta współpraca.  

Następnie informował, że brał udział w: 

 posiedzeniach komisji Rady Miejskiej,  

 uroczystości zakończenia inwestycji w Zespole Szkół w Świerczynie, 

 spotkaniu u Pana Burmistrza z Panem Starostą i Panem Przewodniczącym Rady Powiatu, 

z którego wynika, że przewidziane są 3 (trzy) inwestycje drogowe na terenie naszej 

Gminy w roku 2022:  

1) droga Kąkolewo – Osieczna, 

2) droga Wojnowice – Zgliniec,  

3) droga Osieczna – Goniembice. 

Ad. 6. Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna                                  

o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy Osieczna 

Pan Sebastian Łagoda: 

Powiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady w okresie międzysesyjnym, tj. od 14 

stycznia 2022 r. do 24 lutego 2022 r. obradowała na 1 (jednym) posiedzeniu w dniu 18 

stycznia br. Tematami posiedzenia było: 

1) Zapoznanie z petycją mieszkańców ul. Wiśniowej w Kąkolewie w sprawie 

utwardzenia nawierzchni drogi.  

2) Opracowanie stanowiska Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w sprawie petycji mieszkańców ul. Wiśniowej w Kąkolewie w sprawie 

utwardzenia nawierzchni drogi. 

3) Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 
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Komisja zapoznała się z petycją mieszkańców ul. Wiśniowej w Kąkolewie zawartą                     

w piśmie z dnia 18 grudnia 2021 r. Następnie Komisja opracowała stanowisko w sprawie 

powyższej petycji, które przekazała Radzie Miejskiej Gminy Osieczna nie uznając petycji za 

uzasadnioną. Komisja uznała, że wykonanie prac polegających na utwardzeniu 

przedmiotowej ulicy w okresie zimowym/wczesnej wiosny byłoby niezgodne z zasadami 

racjonalnej gospodarki, ponieważ ulica Wiśniowa w Kąkolewie zostanie w całości 

wyremontowana w 2022 roku. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna opracowała plan pracy na rok 2022, który zgodnie z zapisem ustawy o samorządzie 

gminnym przekazała Radzie Miejskiej do przyjęcia. 

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach w 

okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach 

w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata 

Helińska: 

Powiedziała, że Komisja Rewizyjna w okresie międzysesyjnym, tj. od 14 stycznia 2022 r. do 

24 lutego 2022 r. obradowała na 2 (dwóch) posiedzeniach w dniu 18 stycznia i 22 lutego br. 

Tematem posiedzenia w dniu 18 stycznia 2022 r. było opracowanie planu pracy Komisji na 

2022 rok. Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym Komisja przekazała plan 

pracy Radzie Miejskiej Gminy Osieczna. Na kolejnym posiedzeniu w dniu 22 lutego 2022 r. 

Komisja dokonała podsumowania działalności w roku 2021 i opracowała sprawozdanie, które 

przedłoży Radzie Miejskiej do przyjęcia. 

Wolne głosy i wnioski dotyczyły: 

 przebudowy ulicy Gruszkowej w Kąkolewie, 

 harmonogramu budowy dróg gminnych, 

 przebudowy drogi Wojnowice-Zgliniec, 

 Burmistrz Gminy prosił o opinie w sprawie:  

 partycypacji w kosztach przebudowy ciągu drogi powiatowej nr 4790P                             

w miejscowości Kąkolewo oraz 4791P Łoniewo-Osieczna,  

 lokalizacji pumptracka w Osiecznej, 

 Pan Burmistrz informował o: 

 koncepcji wykonania inwestycji fotowoltaicznych w poszczególnych jednostkach 

Gminy, 

 mini placach zabaw, które mają powstać przy żłobkach,   

 lokalizacji pumptracka w Osiecznej, 

 wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników,  

 zabezpieczenia środków na zakup samochodu dla OSP w Kąkolewie. 

Informacja Komisji Rewizyjnej Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8. Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak: 

Powiedział, że Komisja Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska w okresie 

międzysesyjnym obradowała na 2 (dwóch) posiedzeniach w dniu 18 stycznia i 22 lutego br.  

Na posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2022 r. opracowano plan pracy Komisji na rok bieżący i 

przekazano go Radzie Miejskiej do przyjęcia. Tematem posiedzenia w dniu 22 lutego 2022 r. 

było: 

1) Opracowanie sprawozdania z działalności komisji za 2021 r., 
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2) Informacja na temat procesów demograficznych na terenie Gminy Osieczna                            

w latach 2016-2021. 

Komisja podsumowała swoją działalność w roku 2021. Opracowała sprawozdanie, które 

przedłoży Radzie Miejskiej do przyjęcia. Następnie zapoznała się z informacją dotyczącą 

procesów demograficznych. 

Wolne głosy i wnioski dotyczyły: 

 dopłat do odprowadzanych ścieków, 

 darmowych koncertów, 

 powstania odpłatnego parkingu na Letnisku w Osiecznej,  

 uczestnictwa klubów sportowych z terenu Gminy Osieczna w konkursie organizowanym 

przez Powiat Leszczyński, 

 rozwiązania kwestii przejścia dla pieszych prowadzącego z chodnika, który ma powstać 

przy obwodnicy Osiecznej, 

 porozumienia z Centrum Integracji Społecznej w Kłodzie, 

 adresów mailowych Radnych umieszczonych na stronie internetowej Gminy, 

 trudności z doprowadzeniem wody do jednej z działek w Popowie Wonieskim, 

 tematu cmentarza dla zwierząt, 

 Burmistrz Gminy poprosił o wyrażenie opinii w sprawie:  

 wsparcia finansowego przebudowy ciągu drogi powiatowej nr 4790P                                     

w miejscowości Kąkolewo oraz 4791P Łoniewo-Osieczna,  

 lokalizacji pumptracka w Osiecznej, 

 Ponadto Burmistrz informował o: 

 koncepcji wykonania inwestycji fotowoltaicznych w poszczególnych jednostkach 

Gminy, 

 mini placach zabaw, które mają powstać przy żłobkach,  

 potrzebie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników,  

 zabezpieczenia środków na zakup samochodu dla OSP w Kąkolewie. 

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 9. Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Odczytał informację Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, która w okresie 

międzysesyjnym obradowała na 1 (jednym) posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2022 r.,                          

na którym opracowała plan pracy na rok 2022. Opracowany plan pracy Komisja przekazała 

zgodnie z wymogiem ustawy o samorządzie gminnym Radzie Miejskiej Gminy Osieczna. 

W wolnych głosach i wnioskach pytano o: 

 budowę pumptracków, 

 kwestię przejścia dla pieszych prowadzącego z chodnika, który ma być wybudowany 

przy obwodnicy Osiecznej, 

 pieniądze dla stowarzyszeń takich jak kluby sportowe.  

Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy Osieczna o 

posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Informował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył w: 

 wydarzeniu zakończenia inwestycji pn. „Rozbudowa Zespołu Szkół w Świerczynie”, 
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 obradach komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna, 

 spotkaniu z Panem Łukaszem Zielińskim nowym kapelmistrzem Orkiestry Dętej 

Ochotniczej Straży Pożarnej, 

 spotkaniu zorganizowanym przez Prezydenta Miasta Leszna dotyczącym Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych w ramach Leszczyńskiego Obszaru Funkcjonalnego, 

 spotkaniu z dyrektorami Zespołów Szkół w Kąkolewie i Świerczynie oraz Szkoły 

Podstawowej w Osiecznej, 

 posiedzeniu Zarządu Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we 

Wschowie, 

 uroczystości Dnia Pamięci Holokaustu zorganizowanym przez Towarzystwo Ziemi 

Osieckiej, 

 spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego oraz Prezydenta Miasta Leszna 

– gospodarzem spotkania był Pan Starosta Leszczyński, 

 spotkaniu z Panem Starostą Leszczyńskim, Przewodniczącym Rady Powiatu i 

Przewodniczącym Rady Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie zadań inwestycyjnych na 

rok 2022, które zamierza realizować przy naszym współudziale Powiat Leszczyński, 

 nadzwyczajnym zgromadzeniu wspólników Miejskiego Zakładu Oczyszczania, 

 spotkaniu z przedstawicielami spółki Enea w sprawie przygotowania koncepcji 

zainstalowania paneli fotowoltaicznych na obiektach jednostek organizacyjnych Gminy, 

 spotkaniu zorganizowanym przez przedstawicieli Banku Gospodarstwa Krajowego 

tematem spotkania było omówienie założeń kwestii związanych z kolejnym naborem 

Programu Inwestycji Strategicznych, 

 spotkaniu z przedstawicielami klubów sportowych, które ubiegają się o dotację na swoją 

działalność w roku 2022, 

 uroczystości jubileuszu 65-lecia Koła Łowieckiego Drop w Górznie, 

 spotkaniu zorganizowanym przez Koło Gospodyń Wiejskich w Popowie Wonieskim. 

Następnie Burmistrz informował, że: 

1) odwiedził go Komendant Miejskiej Policji w Lesznie i przedstawił nowego 

kierownika Rewiru Dzielnicowych w Osiecznej - został nim sierżant sztabowy Dawid 

Załucki, 

2) w wyniku postępowania przetargowego wyłoniony został wykonawca i została 

podpisana umowa z firmą WILERBUD z Kąkolewa, która dotyczy przebudowy ulic w 

rejonie Stanisławówki. Kwota kontraktu wynosi 4.008.000 zł, 

3) podpisana została umowa na przebudowę ulicy Gruszkowej w Kąkolewie, którą 

realizować będzie firma Drogi i Ulice z Leszna. Kwota zadania to 705.000 zł , 

4) ogłoszone zostały postępowania przetargowe na dostawę wyrobów betonowych oraz 

na rozbudowę oświetlenia ulicznego. Otwarcie ofert zaplanowano na początek marca, 

5) do końca zbliża się postępowanie administracyjne dotyczące zbycia na rzecz Enea 

Operator Sp. z o.o. wydzielonej działki pod stację transformatorową w Osiecznej, a 

także zakupu działek pod budowę chodnika w Osiecznej, 

6) na podstawie opracowanej dokumentacji geologicznej zlecono wykonanie odwiertów 

pilotażowych na terenie działki nr 1441/2, położonej w Osiecznej, które umożliwią  

dokonanie oceny pod kątem występujących zasobów wodnych na badanym terenie. 

Równolegle w obrębie miejscowości Kąkolewo, Dobramyśl, Frankowo i Grodzisko 

prowadzone jest sondażowe rozpoznanie w celu odkrycia na badanym terenie nowych 

pokładów wody,  

7) w zakresie opłaty adiacenckiej wydane zostały decyzję naliczające opłatę dla 

mieszkańców miejscowości Grodzisko. Do zakończenia całości procesu pozostała 



6 
 

jeszcze miejscowość Łoniewo, tj. około 60 postępowań. Aktualnie przygotowywane 

są zawiadomienia o wszczęciu postępowania, 

8) zakończona rozbudowa Zespołu Szkół w Świerczynie; zgodnie z przepisami prawa 

budowlanego, uzyskała pozwolenie na użytkowanie, 

9) w końcowym etapie znajduje się postępowanie zmierzające do przejęcia na rzecz 

Gminy dróg znajdujących się w Osiecznej – Stanisławówka, stanowiących 

współwłasność osób fizycznych, 

10) Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego pozytywnie zweryfikował 

wniosek dot. przebudowy ciągów komunikacyjnych na terenie Letniska w Osiecznej. 

Czekamy na podpisanie umowy. Dofinansowanie w wysokości 63,63% kosztów 

kwalifikowanych, 

11) trwają prace projektowe w zakresie przygotowania programów funkcjonalno – 

użytkowych oraz decyzji środowiskowych pod budowę kanalizacji sanitarnej dla 

miejscowości Drzeczkowo, Kąty, Popowo Wonieskie, Wojnowice i Ziemnice, 

12) w ramach programu „Polski Ład” złożyliśmy 4 wnioski o dofinansowanie 

planowanych budów kanalizacji sanitarnej dla miejscowości: Drzeczkowo, (w ramach 

naboru wniosków dla wsi po byłych PGR) Popowo Wonieskie, Wojnowice                   

i Ziemnice, 

13) przygotowana została dokumentacja pod modernizację nawierzchni jezdni dróg 

gminnych, pokrytych asfaltem w miejscowościach: Kąkolewo, Osieczna i Miąskowo,      

która posłuży do ogłoszenia przetargu na wykonanie przedmiotowych prac, 

14) opracowano operat szacunkowy dla działki znajdującej się w Ziemnicach, na której 

funkcjonowało w przeszłości boisko do piłki nożnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy są pytania do części sprawozdawczej. Pytań nie było.  

Przewodniczący dopytał, czy działka nr 1441/2 to jest ta działka przy zjeździe na 

Stanisławówkę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Potwierdził, że chodzi o tę działkę.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że wcześniej nie było mowy o poszukiwaniach wody w innych miejscowościach. 

Zapytał Pana Burmistrza jak to ma związek z wcześniej przedstawianą koncepcją o 

rozmowach w sprawie przyłączenia się do studni w Karczmie Borowej.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że nadal trwają rozmowy z Miastem Lesznem, z spółką MPWiK w sprawie 

ewentualnego podłączenia się i korzystania z zasobów wody. Są to działania kilkutorowe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał o wartość projektów w ramach Polskiego Ładu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że dla:  

 Drzeczkowa wnioskujemy o 4.361.000 zł , 

 Popowa Wonieskiego o 4.465.000 zł, 

 Wojnowic o 5.985.000 zł, 

 Ziemnic o 6.840.000 zł.   

Ad. 11. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych.  

Nie została przedłożona żadna interpelacja. 

Ad. 12. Zapytania Radnych. 

Nie zostało przedłożone żadne zapytanie. 

Ad. 13. Przyjęcie oświadczenia Radnych Rady Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie 

wydarzeń na Ukrainie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przedstawił treść proponowanego oświadczenia. Na podstawie § 17 ust. 2, pkt 3 Statutu 

Gminy Osieczna, Rada Miejska Gminy Osieczna wydaje oświadczenie o treści: „Dzisiaj, 24 

lutego 2022 roku, Rosja zaatakowała sąsiadującą z Polską Ukrainę. W obliczu całkowicie 

bezprawnej rosyjskiej agresji Rada Miejska Gminy Osieczna wraża z całych sił swą 

solidarność, wsparcie i szacunek narodowi ukraińskiemu. Chwała wolnej i niezależnej 

Ukrainie!”.   

Następnie Przewodniczący zapytał, czy są pytana dotyczące tej treści. Pytań nie zgłoszono, 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem ww. oświadczenia. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Oświadczenie zostało przyjęte.  

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia oświadczenia Radnych Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna w sprawie wydarzeń na Ukrainie stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

Oświadczenie nr XXXVII.1.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r. w 

wydarzeń na Ukrainie załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.       

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie w 

sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy 

stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.260.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna na 2022 

rok stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców 

ulicy Wiśniowej w Kąkolewie dotyczącej poprawienia stanu nawierzchni drogi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapytał czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący 

powiedział, że o stanowisku, jakie zostało wypracowane mówił już Pan Sebastian Łagoda 

przedstawiając informację z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie 

odczytał najważniejsze elementy uchwały - po rozpatrzeniu petycji wniesionej przez  

mieszkańców ulicy Wiśniowej w Kąkolewie dotyczącej poprawienia stanu nawierzchni drogi, 

Rada Miejska Gminy Osieczna uznaje, że petycja jest nieuzasadniona z przyczyn 

przedstawionych w uzasadnieniu stanowiącym załącznik do uchwały. Z uzasadnienia wynika, 

że Rada Miejska doszła do wniosku, że ulica będzie remontowana w tym roku i niezasadne 

jest wydawanie pieniędzy na tymczasowe utwardzenie nawierzchni.  
Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

wniesionej przez mieszkańców ulicy Wiśniowej w Kąkolewie dotyczącej poprawienia stanu 

nawierzchni drogi stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała nr XXXVII.261.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez mieszkańców ulicy Wiśniowej w Kąkolewie 

dotyczącej poprawienia stanu nawierzchni drogi stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XX.141.2020 Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna z dnia 3 września 2020 roku w sprawie utworzenia żłobka i nadania mu 

statutu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że kolejna uchwała zawiera zmianę techniczną. Z powodu utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych konieczna jest zmiana zapisu dotycząca obsługi księgowej w statucie 

żłobków. 

Ponieważ uwag i pytań nie zgłoszono Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie 

podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XX.141.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 3 września 2020 roku w sprawie 

utworzenia żłobka i nadania mu statutu stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.262.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

w sprawie zmiany uchwały nr XX.141.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia                         

3 września 2020 roku w sprawie utworzenia żłobka i nadania mu statutu stanowi załącznik               

nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości Osieczna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że chodzi tutaj o działkę pod stację transformatorową. Nabywcą jest Enea 

Operator. Po czym zapytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zapytał, czy wiadomo, jaki Gmina osiągnie przychód ze zbycia tej nieruchomości.  

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odpowiedział, że jest to symboliczna opłata, jest to 30 m2 wartość wyniesie około 600 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że opłata jest symboliczna, ponieważ to jest bardziej nasz interes niż ich.   

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w miejscowości Osieczna stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.263.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej w 

miejscowości stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

wypłacanego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. 

Radna Rad Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Zapytała, jakie były dotychczasowe stawki.  
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Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że dotychczasowe stawki wynosiły 28,71 zł za udział w akcjach ratowniczych 

i 14,36 zł za szkolenia. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak: 

Zapytał, czy to jest wyznaczona grupa strażaków takich, którzy mają przeszkolenie, aby 

wyjeżdżać do pożaru.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że są to druhowie, którzy mają uprawnienia, aby wyjeżdżać do akcji 

ratowniczych. Jest to jednostka OSP Osieczna i OSP Kąkolewo.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.264.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

w sprawie określenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego członkom 

Ochotniczych Straży Pożarnych stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zapytał, czy wiadomo ile jest osób, które kwalifikują się do dodatków emerytalnych dla 

ratowników OPS.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy. Wie, że pierwsi wnioskodawcy gromadzą dokumenty, 

aby móc otrzymać taki dodatek.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dopytał, czy Gmina otrzymuje na to pieniądze, czy musi je wygenerować z własnych 

środków.   

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że na ten moment - Gmina nie będzie płatnikiem tych dodatków.  

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnionych 

Uczniów pobierających naukę na terenie Gminy Osieczna.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Zarządził głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie Lokalnego Programu 

Wspierania Uzdolnionych Uczniów pobierających naukę na terenie Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.265.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

w sprawie Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnionych Uczniów pobierających naukę na 

terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania 

stypendiów uzdolnionym uczniom. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zapytał, czy ktoś chciałby zadać pytanie.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Poprosił o uzupełnienie § 3 o literkę „w”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że to oczywista omyłka pisarska, zostanie to uzupełnione. Po czym zarządził 

głosowanie w sprawie podjęcia przedmiotowej uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

zasad udzielania stypendiów uzdolnionym uczniom stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.266.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania stypendiów uzdolnionym uczniom 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Oddał głos Pani Skarbnik, celem wprowadzenia w projekt autopoprawki. Są to dwa 

dokumenty, które zostaną przedstawione razem i będziemy je głosować łącznie.  

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Przedstawiła autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok.  

W treści projektu uchwały proponowane zapisy otrzymują brzmienie: 

§ 1. ust. 2. Dokonuje się zwiększenia budżetu Gminy Osieczna na rok 2022 po stronie 

wydatków o kwotę 2.276.943,10 zł oraz przesunięć, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej 

uchwały. 

§ 3. ust. 1. § 2 ust. 1 uchwały nr XXXIV.248.2021 z dnia 21 grudnia 2021 roku otrzymuje  

brzmienie: „1. Ustala się wydatki budżetu w wysokości 47.602.860,57 zł, z tego: 

1) wydatki bieżące w kwocie 34.740.091,35 zł, 

2) wydatki majątkowe w kwocie 12.862.769,22 zł, 

zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały.”  

§ 4. § 3 uchwały nr XXXIV.248.2021 z dnia 21 grudnia 2021 roku otrzymuje brzmienie: 

„Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami budżetu stanowi planowany deficyt budżetu                 

w kwocie 4.819.920,49 zł. Źródłem pokrycia deficytu są przychody z niewykorzystanych 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach w wysokości 953.370,64 zł, przychody z nadwyżki z lat 

ubiegłych w wysokości 1.375.000,00 zł oraz z tytułu pożyczek i kredytów na rynku krajowym 

w wysokości 2.491.549,85 zł.” 

§ 5. § 4 uchwały nr XXXIV.248.2021 z dnia 21 grudnia 2021 roku otrzymuje brzmienie: 

„1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości 5.219.920,49 zł, 

z tego: 

1) z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w wysokości 

953.370,64 zł, 

2) z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym w wysokości 2.891.549,85 zł, 

3) z nadwyżki z lat ubiegłych w wysokości 1.375.000,00 zł. 

2. Określa się łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu w wysokości 400.000,00 zł                  

z przeznaczeniem na spłatę pożyczek. 

3. Zestawienie przychodów i rozchodów budżetu, o których mowa w ust. 1 i 2 zawiera 

załącznik nr 10 do uchwały.” 



11 
 

§ 6. § 6 uchwały nr XXXIV.248.2021 z dnia 21 grudnia 2021 roku otrzymuje brzmienie: 

„Ustala się zestawienie planowanych kwot dotacji w kwocie 4.026.000,00 zł: 

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych w wysokości 2.327.000,00 zł, 

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w wysokości 1.699.000,00 zł, 

zgodnie z załącznikiem nr 7 do uchwały.” 

W treści uzasadnienia do projektu uchwały proponuje się następujące zmiany: 

W punkcie 2. 

 wers 3. otrzymuje brzmienie: „Proponowane zmiany polegają na zwiększeniu o kwotę 

2.276.943,10 zł ” 

 lit. a) otrzymuje brzmienie: „zwiększenie w dz. 754 rozdz. 75412 o kwotę 450.000,00 

zł w zakresie wydatków związanych z bezpieczeństwem publicznym i ochroną 

przeciwpożarową,” 

 dodaje się lit. i) o treści: zwiększenie w dz. 600 rozdz. 60014 o kwotę 1.475.000,00 zł 

w zakresie wydatków związanych z transportem i łącznością, 

W punkcie 4., dodaje się tirety o treści: 

 wprowadzeniu zadania pn.: „Pomoc finansowa dla Powiatu Leszczyńskiego na 

dofinansowanie zadania pn.: „Przebudowa ciągu dróg powiatowych nr 4790P w m. 

Kąkolewo oraz 4791P Łoniewo-Osieczna” w kwocie 1.475.000,00 zł, 

 zmniejszeniu wydatków na zadaniu pn.: „Wpłata na fundusz celowy z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zakupu samochodu dla Państwowej Straży Pożarnej” o kwotę 

100.000,00 zł. 

W punkcie 5. od wersu 3 zapisy otrzymują brzmienie: 

„Zmiany w ww. załączniku polegają na: 

 zwiększeniu dotacji dla jednostek spoza sektora finansów publicznych (wers 5) w dz. 

754 rozdz. 75412 - zadanie pn.: „Dofinansowanie zakupu średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kąkolewie” o kwotę 

550.000,00 zł, w tym środki otrzymane w ramach konkursu „Rosnąca odporność” w 

wysokości 400.000,00 zł przeznaczając je w celu zapewnienia gotowości bojowej m. 

in. związanej z przeciwdziałaniem COVID-19, 

 wprowadzeniu dotacji dla jednostki sektora finansów publicznych w dz. 600 rozdz. 

60014 – zadanie pn.: „Pomoc finansowa dla Powiatu Leszczyńskiego na 

dofinansowanie zadania pn.: „Przebudowa ciągu dróg powiatowych nr 4790P w m. 

Kąkolewo oraz 4791P Łoniewo-Osieczna” w kwocie 1.475.000,00 zł.” 

W punkcie 7. od wersu 4 zapisy otrzymują brzmienie:  

„Zmiany w ww. załączniku polegają na: 

a) zwiększeniu przychodów z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach o kwotę 813.929,10 zł, z tego:  

 niewykorzystane środki pochodzące z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych z odsetkami, z przeznaczeniem na zadanie pn.: „Budowa sieci 

kanalizacji sanitarnej w miejscowości Łoniewo i Osieczna (Stanisławówka)                

w kwocie 295.414,11 zł, 

 niewykorzystane środki z przeznaczeniem na Rządowy Program pn.: 

„Laboratoria Przyszłości”, w kwocie 18.906,30 zł, 

 niewykorzystane środki otrzymane w ramach konkursu „Rosnąca odporność”                

w kwocie 500.000,00 zł, 

 zmniejszenie środków pochodzących z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych z odsetkami przeznaczonych na zadanie pn.: „Rozbudowa Zespołu 

Szkół w Świerczynie” o kwotę 391,31 zł, 
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b) wprowadzeniu przychodów z nadwyżki z lat ubiegłych w wysokości 1.375.000,00 zł. 

Wszystkie proponowane zmiany zostały uaktualnione w załącznikach do projektu uchwały. 

Proszę o uwzględnienie, że w treści uchwały proponuje się następujące zmiany: 

W § 8 pkt 4 treść: „Budowa pumptracka w Kąkolewie” otrzymuje brzmienie: Budowa 

pumptracka Osiecznej”. 

W treści uzasadnienia do projektu uchwały: 

 w punkcie 4.  

 w tirecie 5. „Budowa pumptracka w Kąkolewie” otrzymuje brzmienie: „Budowa 

pump tracka w Osiecznej”,   

 w tirecie 6. odwrotnie treść: „Budowa pumptracka w Osiecznej” otrzymuje brzmienie 

„Budowa pumptracka w Kąkolewie”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowią odpowiednią załącznik nr 25 i 26 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przedstawił projekt uchwały z przyjętymi autopoprawkami, zapytał czy są pytania. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Zadał pytanie odnośnie załącznika nr 6 „Plan wydatków majątkowych Gminy Osieczna na 

2022 rok”, o kwestię (dz. 801 rozdz. 80195 par. 6050) dotyczącą wydatków inwestycyjnych 

jednostek budżetowych takich jak „Rozbudowa Zespołu Szkół w Świerczynie” jest tam 

zmiana o 71.828,46 zł - czego dotyczy ta zmiana.  

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Odpowiedziała, że zwiększamy na tym zadaniu środki własne.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że chodzi mu o to, na co ta kwota będzie przeznaczona. 

Burmistrz Gminy Osieczna Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że na zakup nowego kotła. Aktualnie funkcjonujący (od kilku lat) piec 

wymaga zastąpienia go nowym. Dodał, że zadanie to ma zostać zrealizowane pod koniec 

sezonu grzewczego. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 
Dopytał o to, jakim paliwem będzie opalany nowy kocioł. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że ekogroszkiem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował za pytania i odpowiedzi. Przedstawił projekt uchwały z przyjętymi wcześniej 

autopoprawkami i zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
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Uchwała nr XXXVII.267.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowi załącznik nr 28 

do niniejszego protokołu. 

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2022-2028. 

Skarbnik Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Przedstawiła autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028.  

W treści objaśnień do projektu uchwały proponowane zmiany dotyczą pkt 1 – załącznika nr 1 

– Wieloletnia Prognoza Finansowa.  

W akapicie wynik budżetu oraz przeznaczenie nadwyżki lub sposób sfinansowanie deficytu 

otrzymuje brzmienie: „W Wieloletniej Prognozie Finansowej w roku 2022 wynikiem budżetu 

jest deficyt finansowy, który zostanie pokryty przychodami z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i 

wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach, przychodami wynikającymi z nadwyżki z lat ubiegłych 

oraz z tytułu pożyczek i kredytów na rynku krajowym. Na lata 2023-2028 zaplanowano 

nadwyżkę budżetową, którą planuje się przeznaczyć na spłatę zobowiązań z tytułu 

zaciągniętych pożyczek i kredytów”. 

W akapicie przychody i rozchody budżetu, w którym pierwszy wers otrzymuje brzmienie:        

„W roku 2022 zaplanowano przychody budżetu w kwocie 5.219.920,49 zł z przeznaczeniem 

na ….” 

W Załącznik nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa jednostki samorządu terytorialnego: 

uaktualniono dane dotyczące roku 2022 w związku z autopoprawką projektu uchwały 

budżetowej. 

W treści uzasadnienia w pkt 2 tiret 4 otrzymuje brzmienie: „wielkości limitu zobowiązań               

w poszczególnych zadaniach….” 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Powiedział, że autopoprawki zostały przedstawione. Ponieważ pytań nie było 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek.  

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych.  

Wyniki głosowania: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania w sprawie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza 

stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2022 rok stanowią odpowiednią załącznik nr 30 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Przedstawił projekt uchwały z przyjętymi wcześniej autopoprawkami i zarządził głosowanie 

w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028 stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.268.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2022-2028 

stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę Osieczna w 2022 roku 

pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że temat jest znany i przedyskutowany. Przedstawił projekt uchwały i zarządził 

głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Wynik głosowania: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia przez Gminę 

Osieczna w 2022 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu Leszczyńskiego stanowi 

załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XXXVII.269.2022 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 24 lutego 2022 r.                  

sprawie udzielenia przez Gminę Osieczna w 2022 roku pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Leszczyńskiego stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Ad. 24. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zaprosił do zadawania pytań.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek: 

Powiedział, że Świerczynie na drodze oznaczono znaki, które świadczą o tym, że zacznie się 

budowa brakującej części ścieżki rowerowej. Zapytał, czy Gmina wie, kiedy ruszą prace. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Powiedział, że 4 (cztery) miejscowości: Drzeczkowo, Popowo Wonieskie, Wojnowice i 

Ziemnice będą skanalizowane i będą miały oczyszczalnie. Zapytał, czy w miejscowości Kąty 

będzie kanaliza - kiedyś był taki temat.  

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

W kontekście sygnałów o braku miejsc w żłobkach - zadała pytanie, czy jest to chwilowa 

sytuacja, czy stała. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:  

Zapytał czy jest określony harmonogram gdzie będą dokładane kolejne lampy oświetlenia 

ulicznego oraz czy dotyczy to wszystkich miejscowości Gminy. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Przekazała podziękowania od Dyrekcji Szkoły za wsparcie finansowe na wyjazd dla uczniów. 

Ad. 25. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Poprosił o odpowiedzi. 

Zastępca Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Odpowiedział na Pytanie Pana Radnego Skowronka, że Powiat realizuję na drogach 

powiatowych poprawę bezpieczeństwa poprzez budowę przejść dla pieszych. Znaki dotyczą 

budowy przejścia dla pieszych a nie budowy ścieżki. Na chodnik trzeba jeszcze poczekać. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział na pytanie dotyczące budowy kanalizacji sanitarnej w Katach, że oczywiście 

Kąty są jedną z 5 (pięciu) miejscowości gdzie docelowo będzie sieć kanalizacji sanitarnej z 

lokalnymi oczyszczalniami. Zasobność wniosków, które można było złożyć w ramach 

Polskiego Ładu - Programu Inwestycji Strategicznych oznacza, że ta liczba została 

umniejszona do trzech, stąd Popowo Wonieskie, Wojnowice i Ziemnice będą skanalizowane 

w pierwszej kolejności. Proces ten będzie trwał tak długo, aż Samorząd ze środków 

zewnętrznych lub własnych te zadania wykona.  

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że żłobki mają pełne obłożenie. Lista oczekujących się wydłuża. Są składane 

kolejne wnioski.   



15 
 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Powiedziała, że świadczy to o tym, że decyzja o utworzeniu żłobków była słuszna.  

Teraz nasuwa się myśl, co dalej. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Potwierdził uwagę Pani Radnej. 

Następnie odpowiedział na pytanie dotyczące uzupełnienia oświetlenia ulicznego, że za 

chwile będziemy otwierać oferty przetargowe. Mamy zamiar dokonać analizy oświetlenia 

ulicznego na terenie wszystkich miejscowości i wtedy będziemy proponować, w jakich 

miejscach te punkty świetlne będą budowane.   

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Informował, że Gmina Osieczna pozostaje w stałym kontakcie z Wydziałem Bezpieczeństwa 

i Zarządzania Kryzysowego Urzędu Wojewódzkiego w związku z pytaniami dotyczącymi 

miejsc na obozowiska i potencjalnym możliwym kryzysem humanitarny związanym z 

uchodźcami z Ukrainy. Gmina wskazała takie miejsca jak boiska sportowe, sale gimnastyczne 

przy szkołach, salę w Centrum Kultury oraz obiekty żywienia zbiorowego, czyli te, które są w 

stanie świadczyć tego typu usługi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że na przedwczorajszych Komisjach zastanawialiśmy się nad najkorzystniejszą 

lokalizacja pumptracka w Osiecznej. Pan Przewodniczący wyraził swoją o tych miejscach 

oraz zwrócił uwagę, że czas na podjęcie decyzji jest krótki. Stąd propozycja zorganizowania 

spotkania i przedyskutowania możliwych lokalizacji. Właśnie z tego powodu zostały 

zamieniony sposób dofinansowania zewnętrznego między jednym a drugim pumptrackiem.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jarosław Glapiak 

Zapytał, jaka jest powierzchnia gruntu potrzebna pod budowę pumtracka. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że powierzchnia rzędu 12 arów, czyli 1200 m2. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska:  

Zapytała, czy ograniczenie miejsc w żłobkach jest czasowe – ze względu na spełnienie 

warunków podyktowanych przez Urząd przyznający dotację. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Odpowiedział, że końca września obowiązują wytyczne związane z programem 

dofinansowania. Od 1 października 2022 roku żłobek będzie funkcjonował już na innych 

zasadach. Za odpłatnością, która zostanie dopiero ustalona, ale każdy ze żłobków ma 16 

miejsc i to jest niezmienne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Podziękował za decyzję o wydłużeniu terminu na podjęcie decyzji o lokalizacji pumptracka w 

Osiecznej. Zaproponował, aby spotkać się popołudniu nie na zasadzie nieformalnego 

spotkania dla chętnych.  

Ad. 26. Zakończenie obrad XXXVII sesji Rady.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podziękował wszystkim zgromadzonym za uczestnictwo. Z powodu wyczerpania porządku 

obrad zakończył XXXVII sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna.  

 

 

 

    Protokołowała                                                    Przewodniczący obrad 

  Marta Skorupka                                                                   Roman Lewicki  

 


